
 

 

 

Zápis z kolegia děkanky HF JAMU dne 2. 5. 2022 
 

Přítomni: prof. Barbara Maria Willi, Ph.D., doc. MgA. Jana Goliášová prof. MgA. Jindřich Petráš, 
PhDr. Petr Lyko, Ph.D. et Ph.D., Ing. Jana Vondráčková 
 
 

1. Informace paní děkanky prof. Willi, Ph.D.: 
- Děkanka na schůzi všechny přivítala a ocenila PhDr. Lyka, Ph.D. et Ph.D. a jeho tým za 

uspořádání a organizaci Doktorandské konference, která úspěšně proběhla ve dnech 19.–
21. 4. 2022. 

- Děkanka sbírá od vedoucích kateder nápady k tématu udržitelnosti financování (příprava 
na schůzi 24/5). 

- PR a marketing HF JAMU: proběhne schůzka a aktualizace cílů. 
- Etická komise JAMU: připomínky byly odevzdány. 
- Otázka nezájmu o kurzy cizího jazyka: vlna porevolučního zájmu o cizí (západní) jazyky 

pominula obecně, forma výuky jazyků se mění moderními technologiemi: návrh HF je 
uvažovat o zakoupení licencí na online nástroje jazykové výuky. 

- KD schválilo žádost studenta O. Sejkory o proplacení zápisného na Mezinárodní 
kontrabasovou soutěž J. M. Spergera (Rostock, Německo) ve výši 3.249 Kč. 
 

2. Informace doc. MgA. Goliášové: 
- Přijímací zkoušky pro ukrajinské uchazeče pro specializace Hra na housle, Hra na violu, 

Hra na kytaru, Dirigování sboru, Dirigování orchestru a Jazz budou vypsány ve stejných 
termínech jako přijímací zkoušky pro navazující studia.  

- Informace o akreditacích. 
- Jazykový kurz pro Ukrajince probíhá dle předpokladů bez problému. 

 
3. Informace Ing. Vondráčkové: 

- Rozpočet JAMU byl schválen AS JAMU dne 21. 4. 2022 a následně SR JAMU dne 22. 4. 
2022  

- Tajemnice předložila návrh rozpočtu neinvestičních prostředků HF JAMU na rok 2022. KD 
rozpočet jednomyslně schválilo. Tento návrh bude předán ke schválení AS HF JAMU. 

- Upozornila na problémy ohledně prezentace kurzu v Trstěnicích.  
- NPO: přehled a návrh úvazků od 1. 6. 2022. Proběhne upřesňující schůzka ve složení: 

projektové odd., děkanka, proděkanka a tajemnice. 
- Oprava cembala bude hrazena z pojistného. 
- Bude vypsáno výběrové řízení na pozici asistent/ka děkana. 

 
4. Informace PhDr. Lyka, Ph.D. et Ph.D.: 

- Zrekapitulován průběh doktorandské vědecké konference (19.–21. 4.), prod. Lyko v této 
souvislosti vyjádřil poděkování celému organizačnímu týmu, jmenovitě zejména 
Ing. Kopecké, panu Ostrému a MgA. Peclové, a dále pak doktorandovi MgA. Beinhauerovi 
za realizaci excelentního workshopu a koncertu na šestinotónové harmonium, který 
proběhl v rámci DVK. 

- Dne 25. 4. proběhlo zasedání Ediční komise HF (viz samostatný zápis), KD projednalo 
otázku personálního doplnění komise. 

- Za HF aktuálně podány projekty NAKI (tým KHP – participace) a GAČR (tým KKDOR). 
- Do databáze hodnotitelů projektů NAKI budou na základě aktuální výzvy nominováni dva 

zástupci HF. 
- Finalizována příprava exportu výsledků VaV do RIV. 
- Dne 2. 5. proběhlo ZOŘ pěti projektů SVV (viz samostatný zápis). 

 
5. Informace prof. MgA. Petráše: 



 

 

 

- 22. 4. proběhl koncert s MFO v Olomouci (studenti HF P. Červák – dirigování, A. Tvrdík – 
klarinet) a také koncert s Pražkou komorní filharmonií v Praze (studenti HF K. Satsuma – 
klavír a dirigování, D. Seďa – kontrabas). 26. 4. proběhl koncert Janáček Ensemble se 
studenty HF v rámci 75. výročí JAMU. Všechny koncerty byly úspěšné. 

 
Příští řádné KD proběhne v pondělí 16. 5. v 9:30. 

 
 

 
Zapsala     Verifikovala 
Mgr. Veronika Ďásková     prof. Barbara M. Willi, Ph.D. 
     děkanka HF 


